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Z A P I S N I K 
 
2. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 
17. decembra 2014 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotne svetnice in svetniki:  
Bojan Demšar,Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Irma Kavčič, Robert 
Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, Valentin Tominc, Marjeta 
Urbančič, Anton Zibelnik, Ana Zorc, Ana Žerovnik. 
Odsotna: Andreja Grabner. 
 
Ostali prisotni:  
Mateja Tavčar, Tadeja Plestenjak, občinska uprava 
Nadja Prosen Verbič, Naš časopis.  
 
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji 
zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je svetnikom predlagal v sprejem zapisnik 1. redne seje. 
Zapisnik je bil soglasno potrjen.   
 
V nadaljevanju je svetnikom občinskega sveta predlagal v sprejem naslednji dnevni red: 
 

1. Predlog za imenovanje delovnih teles občinskega sveta in NO občine  
2. Predlog Sklepa o financiranju političnih strank  
3. Poročilo nadzornega odbora 
4. Predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2014 
5. Seznanitev s Sklepom o začasnem financiranju 
6. Vprašanja in pobude svetnikov 
7. Razno 

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 1) Predlog za imenovanje delovnih teles občinskega sveta in NO občine  
Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovana, Ana Žerovnik, je 
svetnikom predstavila delo KMVI ter razloge za oblikovanje predlogov imenovanj, kot so 
sorazmernost zastopanja po številu prejetih glasov na volitvah, krajevna pripadnost (po 
krajevnih skupnostih), izkušnje kandidatov, posredovane s predlogi in izkušnje kandidatov, 
pridobljene v preteklem obdobju dela.  
Župan Franc Setnikar je svetnike seznanil tudi s prejetim dopisom in obravnavo le-tega,  
odsotne svetnice Andreje Grabner, s katerim so bili svetniki tudi sami neposredno seznanjeni.  
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V razpravi so sodelovali Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar, Robert Oblak, Anton Zibelnik in 
Anton Potočnik. Marjan Pograjc je bil mnenja, da so vsi ključni odbori v rokah neodvisne liste 
Napredka, da KS Dobrova nima izmed svojih vrst nobenega predsedniškega mesta. Prav tako 
meni, da bi člani odbora za gospodarstvo morali biti ljudje, ki bi razvijali gospodarske 
potenciale. Na vprašanje Matjaža Dolinar je predsednica KMVI predstavila tudi vse 
predlagatelje kandidatov, ki so na predlogu imenovanj in tudi tistih, ki jih KMVI ni več mogla 
upoštevati. Prav tako se Matjaž Dolinar ni strinjal s predlogom članstva nadzornega odbora 
kot tudi, da Komisija za informacijsko družbi nima kvote sredstev za izvajanje svojih nalog in 
pristojnosti. Ima določe naloge, da pridobiva denar in tako nima iste osnove kot ostali 
Odbori. Prav tako se ne strinja s članstvom v Delovni skupini za zadrževalnike.  
Robertu Oblaku je razdelitev članstva po krajevni zastopanosti ustrezna, ne strinja pa se s 
strokovnostjo kandidatov po odborih, ocenjuje da je bil njegov predlog za člane informacijske 
družbe ustreznejši. Anton Zibelnik je povedal, da je za tovrstne predloge-spremembe Komisij 
in Odborov ter njihovih nalog potrebno spremeniti Statut občine. Anton Potočnik se je 
pridružil mnenju Pograjca in dejal, da bo Napredek nosil vso odgovornost.  
Župan je povedal, da je po njegovem mnenju KMVI ustrezno upoštevala vse bistvene 
kriterije pri končni določitvi predlogov za kandidate za posamezna delovna telesa občinskega 
sveta, kakor tudi za vse ostale kandidature v Komisijah in za predstavnike ustanoviteljev. 
Nekatera imenovanja bodo še opravljena na naslednjih sejah, ki sovpadajo s potekom 
mandata starim imenovanjem, nabor kanidatov pa so svetniške skupine že predložile.  
 
Po končani razpravi je župan občinskemu svetu predlagal, da se o predlogih glasuje z enim 
glasovanjem ter predlagal v sprejem naslednji  
   
Sklep 6/1/2 
Občinski svet Občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Sklepe o imenovanju v predlaganem 
besedilu.  
 
Za je glasovalo 12 svetnikov. Proti sta glasovala dva svetnika.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 2) Predlog Sklepa o financiranju političnih strank  
Ana Žerovnik je kot predsednica KMVI svetnikom predstavila predlog Sklepa o financiranju 
političnih strank. Namreč politični stranki, ki je kandidirala kandidatke in kandidate na 
jesenskih volitvah v občinski svet, se dodelijo sredstva iz proračuna občine sorazmerno 
številu glasov volivcev, ki jih je dobila na volitvah, če je dobila najmanj polovico števila 
glasov, potrebnih za izvolitev enega člana občinskega sveta. Višina sredstev, ki se nameni za 
financiranje političnih strank, se določi v proračunu za posamezno proračunsko leto ter 
političnim strankam izplačuje trimesečno.  
Razprave ni bilo. Župan je predlagal članom sveta, da sprejmejo naslednji    
 
Sklep 7/2/2 
Občinski svet Občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme predlog Sklepa o financiranju 
političnih strank.  
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 3) Poročilo nadzornega odbora 
Člani občinskega sveta so z gradivom za sklic seje prejeli v seznanitev: Poročilo o delu 
Nadzornega odbora v letih 2011- 2014, Končno poročilo o nadzoru zaključnega računa OŠ 
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Dobrova za leto 2013, Končno poročilo o nadzoru finančnega načrta OŠ Dobrova za leto 
2014, Končno poročilo o nadzoru zaključnega računa OŠ Polhov Gradec za leto 2013, ter 
Končno poročilo o nadzoru finančnega načrta OŠ Polhov Gradec za leto 2014.   
Matjaž Dolinar je povedal, da je po njegovem mnenju imel premalo časa za preveč obsežna 
gradiva, potreboval bi več časa ali pa razdelil gradivo na več sej. Župan mu je povedal, da je 
Nadzorni odbor dolžan seznaniti župana in občinski svet o izvedenih nadzorih, o gradivu pa 
se ne glasuje. Tudi Marjana Pograjca je zanimalo, ali se o gradivu glasuje in je z županovim 
odgovorom dobil odgovor tudi na svoje vprašanje.  
 
Ad 4) Predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Dobrova - Polhov Gradec za 
leto 2014 
Župan je prisotnim članom občinskega sveta predstavil razloge za sprejem rebalansa 
proračuna. Glavni razlog za predlagani rebalans proračuna občine je ponovna uskladitev 
načrtovanih prejemkov in izdatkov proračuna, kar zahteva spremembe tako na strani 
načrtovanih prejemkov proračuna kot tudi na strani  izdatkov. Z rebalansom proračuna, ki ga 
sprejme občinski svet na predlog župana, se prejemki in izdatki proračuna ponovno 
uravnovesijo. Zaradi štirih naravnih nesreč, ki so občino prizadele v letu 2014 ter s tem 
povezanih nepredvidenih sredstev za odpravo posledic ter sanacijo ter popravila javne 
infrastrukture, zaradi planiranih prejemkov dodatnih sredstev tujih virov za sofinanciranje 
investicij, katerih plačilo je država premaknila v leto 2015  ter posledično zamika časa 
izgradnje planiranih investicij.  
V razpravi sta sodelovala svetnika Matjaž Dolinar in Marjan Pograjc. Župan je svetnikoma 
nanjuna vprašanja podrobneje predstavil postopke in način dela občine pri prijavah na 
zunanje razpise in obvezen način prikazov investicij, ki so sofinancirane s strani države 
oziroma evropske unije.   
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 8/3/2 
Občinski svet Občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna 
Občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2014.  
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 5) Seznanitev s Sklepom o začasnem financiranju 
Župan je svetnike seznanil, da je sprejel Sklep o začasnem financiranju za obdobje prvega 
tromesečja 2015, ki bo objavljen v Uradnem listu RS. Namreč če proračun ni sprejet pred 
začetkom leta, na katerega se nanaša, se financiranje funkcij občine ter njihovih nalog in 
drugih, s predpisi določenih namenov, začasno nadaljuje na podlagi proračuna za preteklo 
leto in za iste programe kot v preteklem letu, o tem pa se obvesti občinski svet.  
Povedal je, da je načrtovana redna seja občinskega sveta 28. januarja 2015, kjer bo 
obravnavan predlog proračuna za leto 2015.   
 
Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Grabner Andreja Projekt novega poslovno trgovinskega centra na Dobrovi, časovni pregled dogodkov in postopkov? 

Grabner Andreja Množične pozidave v Gabrju in na Šujic, pregled stanja? 

Grabner Andreja 
Zagotavljanje poplavne varnosti na območju občine Dobrova – Polhov Gradec, pregled ukrepov, 
preveritev projekta ureditve?  

Pograjc Marjan 
Pobuda, da naj občina vključi KS Dobrova v vse postopke v zvezi z DPN za zagotavljanje poplavne 
varnosti 

Potočnik Anton  Kakšne naloge opravlja Komisija za nadzor proračuna? Po njegovem mnenju neustrezne.  
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Kavčič Irma  Kdo in na kakšen način lahko določa dobavitelje hrane za potrebe vrtcev oz. šole?  

Oblak Robert Kdo in kako določa progo avtobusov skozi Ljubljano v času začasnih zapor v središču mesta? 

Dolinar Matjaž Višina koristnikov sredstev preko razpisa za postavitev MKČN in trend koriščenja le-teh? 

 
Župan je na pobudo svetnice Andreje Grabner svetnikom kratko predstavil potek dogajanj 
predvidenega javno zasebnega partnerstva ter kratko povzel dogajanja na zemljišču nasproti 
ŠRC Gabrje, prav tako tudi vse dosežene rezultate občinske delovne skupine in ostalih 
predstavnikov občine, ki so sodelovali pri urejanju poplavne varnosti občine preko medijsko 
znane državne uredbe ter se ponovno zahvalil vsem, ki so pripomogli k pozitivnemu 
rezultatu, v višini 8 mio EUR izboljšav vodotokov ter protipoplavnih ukrepov. Za vsa tri 
vprašanja bo pripravljen tudi pisni odgovor.  
Svetniku Marjanu Pograjcu je na njegovo pobudo povedal, da je Krajevna skupnost na vsaki 
seji, kjer ji je vedno prisostvoval tudi župan, bila sprotno seznanjena o poteku dogajanj v 
zvezi z DPN za zagotavljanje poplavne varnosti na območju občine in JZ dela Ljubljane. 
Zagotovil je, da bo tako tudi naprej.  
Svetnik Potočnik je povedal, da občinska Komisija na nadzor proračuna, katere ustanovitev je 
predlagal sam, po njegovem mnenju ne opravlja dela, za katerega je menil, da bo in meni, 
da pristojnosti Komisije niso ustrezne. Pripravljen bo pisni odgovor. Pohvalil je delo občinske 
uprave ter hiter odziv na področju komunale, za hitro odpravo in sanacijo na terenu.  
Svetnico Irmo Kavčič je zanimalo, kdo odloča oziroma na kakšen način se izbira dobavitelje 
za hrano v vrtcih? Župan je povedal, da so osnovne šole samostojni javni zavodi, katerih 
ustanovitelj je občina. Zavodi, torej šole so dolžne same izvesti postopke, v skladu z 
Zakonom o javnem naročanju, lahko pa imajo tudi notranji interni akt, ki še podrobneje 
določa postopke in načine ravnanja za javna naročila manjših vrednosti.  
Svetnik Robert Oblak je pohvalil občinsko upravo pri učinkoviti in hitri sanaciji plazu na glavni 
cesti do Šentjošta in za hitro odprtje pretoka prometa. Povprašal je, kdo določa obvoze v 
primeru zapor v Ljubljani, saj zaradi tega avtobusi zamujajo na rednih progah tudi za deset 
minut in več? Kako se lahko določi začasna hitrejša variantna rešitev? Župan je povedal, da 
avtobusne prevoze izvaja javno podjetje LPP, ki mora potrditev voznih redov in sprememb 
usklajevati z resornim ministrstvom in z vnaprej določenim postopkom. Bo pa s to težavo 
seznanil direktorja LPP, saj je potrebno dogovoriti še uporabo integriranih linij v sosednji 
občini, ki posredno vpliva na kvaliteto prevoza naših občanov, na obnašanje voznikov 
avtobusov ter njihovo dolžnost ustavljanja na vseh postajališčih in podobno..  
Svetnika Matjaža Dolinarja zanima, kako se izvaja ukrep sofinanciranja postavitve malih 
čistilnih naprav in kakšen je finančni ter celostni vidik ukrepa? Župan je svetniku Matjažu 
Dolinar povedal, da bo pripravljen pisni odgovor.  
  
Ad 7) Razno 
Svetniki občinskega sveta so prejeli opomnik za občinske funkcionarje, o obveznostih 
dolžnostih iz naslova Zakona o integriteti in preprečevanju korupcije, ki ga je pripravila 
občinska uprava.  
Župan je svetnike povabil, da se udeležijo proslave ob Dnevu Samostojnosti in enotnosti in 
da se kot najvišji občinski predstavniki tudi v prihodnje udeležujejo vseh občinskih proslav in 
drugih dogodkov. 
 
Seja je bila zaključena ob 21.00 uri.  
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
                                                                 
                                                                                        Franc Setnikar,  
                                                                                            župan 


